英文小故事
　　英语小故事可以提高孩子的兴趣让孩子更好地学习英语。家长和孩子也可以用此做亲子游戏。快来一起看故事和学习英语吧!
　　英文小故事篇一
　　It’s sunny day in spring. Miss Cat is fishing. Suddenly the fishing rod moves. “Great! Oh, it’s so heavy!” Miss Cat says happily.
　　这是春天里一个阳光明媚的日子，猫小姐在河边钓鱼。突然鱼竿动了动。“太棒了!哇，好重啊!”猫小姐高兴地喊着。
　　The fish is plucked out of the river. “Oh, a big fish! How big the fish is!” She cheers. But she puts the fish into the river and goes on fishing.
　　鱼被拉出来了。“啊!一条大鱼!这条大鱼可真大呀!”她欢呼道。但是她却把鱼放回河里，又继续钓鱼。
　　At the time Mr. Horse goes by and sees it. “Why do you set it free?” He asks. “Because my pot is too small, I can’t cook it,” Miss Cat says.
　　这时候马先生路过，看见这一切，就问她：“为什么你把鱼放了?” “因为我的锅太小。我没办法烧这么大的鱼。”猫小姐回答说。
　　英文小故事篇二
　　A little panda picks up a pumpkin and wants to take it home. But the pumpkin is too big. The panda can’t take it home.
　　一只小熊猫摘了一只大南瓜，想把它拿回家。但是这只南瓜太大了，她没有办法把这么大的南瓜带回家。
　　Suddenly she sees a bear riding a bike toward her. She watches the bike. “I know! I have a good idea.” she jumps and shouts happily, “I can roll a pumpkin. It’s like a wheel.”
　　突然她看见一只狗熊骑着一辆自行车朝她这边来。她看着自行车，跳着说：“有了!我有办法了。我可以把南瓜滚回家去。南瓜好像车轮。
　　So she rolls the pumpkin to her home. When her mother sees the big pumpkin, she is surprised, “Oh, my God! How can you carry it home?” the little panda answers proudly, “I can’t lift it, but I can roll it.” Her mother smiled and says，“What a clever girl!”
　　于是她把那瓜滚回家。当她妈妈看到这只大南瓜的时候，很惊讶：“天啊!这么食的南瓜!你是怎么把它带回家来的?”小熊猫自豪地说;“我拎不动它，可是我能滚动它啊!”她妈妈微笑着说：“真聪明啊!”
　　英文小故事篇三
　　Long ago, there was a big cat in the house. He caught many mice while they were stealing food.
　　从前，一所房子里面有一只大猫，他抓住了很多偷东西的老鼠。
　　One day the mice had a meeting to talk about the way to deal with their common enemy. Some said this, and some said that.
　　一天，老鼠在一起开会商量如何对付他们共同的敌人。会上大家各有各的主张。
　　At last a young mouse got up, and said that he had a good idea.
　　最后，一只小老鼠站出来说他有一个好主意。
　　"We could tie a bell around the neck of the cat. Then when he comes near, we can hear the sound of the bell, and run away."
　　“我们可以在猫的脖子上绑一个铃铛，那么如果他来到附近，我们听到铃声就可以马上逃跑。”
　　Everyone approved of this proposal, but an old wise mouse got up and said, "That is all very well, but who will tie the bell to the cat?" The mice looked at each other, but nobody spoke.
　　大家都赞同这个建议，这时一只聪明的老耗子站出来说：“这的确是个绝妙的主意，但是谁来给猫的脖子上绑铃铛呢?”老鼠们面面相觑，谁也没有说话。
　　英文小故事篇四
　　【英文】 One day, Mike's mother needed a pot. She asked Mike to borrow one from her friend. So Mike went to the friend's house. She gave him a big pot. On the way home Mike put it down on the road and looked at it. It was made of clay and had three legs. Then he said to the pot, "You have three legs and I have only two. You can carry me for a few minutes." Then Mike sat down inside the pot. But the pot didn't move. Mike got angry and broke it then carried the broke pot home. His mother was angry. "You are stupid." She said. But Mike thought, "I'm not stupid. Only a stupid person carried something with three legs." 【中文】 一天，迈克的妈妈需要一口锅，她让迈克向她朋友借一口锅。于是，迈克去了她的朋友家，她的朋友借个他一口大锅。在回家的路上，迈克把锅放在路上看了看它，它是一口粘土制成的三条腿的锅。 然后他对锅说："你有三条腿而我只有两条腿。 你应该背我一会儿。"然后，迈克坐在锅里，但是锅一动也不动。 迈克很生气地把锅打破了，但后拿着破锅向家里走去。到家后他的妈妈很生气地说："你真笨。"但迈克认为："我不笨，只有愚蠢的人才会带回三条腿的锅。"
